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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 
 
 
 
 
 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 30  mai  2013, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 
 
 
 Lucrările şedinţei încep la ora 1400 în prezenţa a 20 consilieri din numărul total al 
membrilor Consiliului. 
 Prin Dispoziţia nr.1026  din 24 mai 2013 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 
ordinară a Consiliului local din data 30 mai 2013, ora 1400, care  are loc în sala de 
şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
 

 Prezenţi:  
       

1. Bălănean Viorel  
2. Dinu Ionel 
3. Gâdea Gheorghe 
4. Badea Ionuţ 
5. Popazu Liviu 
6. Spoială Slav Gheorghe 
7. Truică Liliana 
8. Vladu Alexandru 
9. Stanciu Marius Viorel 
10. Velicu Florian 
11. Pârlea Victor Constantin 
12. Oprişan Gigi 
13. Cepraga Cornel Sorin 
14. Cartojan Dan Liviu 
15. Cioacă Ionuţ  
16. Măroiu Marian 
17. Ilie Clement 
18. Dinu Cristina Elena 
19. Petcu Toma Florin 
20. Ciobanu George Daniel 
  

Preşedinte de şedinţă este domnul Ilie Clement, ales  prin H.C.L.  nr.  86  din 28  
februarie  2013. 
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Domnul Secretar Roşu Petre: Bună ziua! Astăzi, 30 mai 2013 a fost convocată 
şedinţă ordinară, sunt prezenţi 18 consilieri. Conform Regulamentului de organizare şi 
funcţionare al Consiliului Local şedinţa este legal constituită.  

A venit şi domnul consilier Petcu Toma Florin. 
Domnul consilier Ilie Clement: Bună ziua! Ordinea de zi cuprinde 41 de proiecte 

de hotărâri şi un raport, la care adăugăm un proiect de hotărâre: <<Proiect de hotărâre 
privind aprobarea asocierii dintre municipiul Giurgiu, Consiliul Judeţean Giurgiu şi 
unităţi administrativ-teritoriale din judeţul Giurgiu, în vederea implementării „Proiectului 
REGISTRUL AGRICOL GEOSPAŢIAL GIURGIU 1 – RAGIS 1”>>. Supun la vot 
ordinea de zi. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi ordinea de 
zi a fost aprobată. 

Supun la vot procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 18 aprilie 2013. Cine 
este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule preşedinte, propun şi un punct “Diverse”. 
Domnul consilier Ilie Clement: Supun la vot propunerea domnului consilier Dinu. 
Se aprobă, în unanimitate. 
 
Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Statului de Funcţii 
al Direcţiei de Impozite şi Taxe Locale Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
A venit şi domnul consilier Ciobanu George Daniel. 
 
Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi a 
Statului de Funcţii ale GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de servicii publice 
practicate de către GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. Comisia solicită să se întocmească devize pentru fiecare operaţiune executată. 
Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe votează împotrivă. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar 
domnului Iordache Petre, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

nefavorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea sărbătoririi „Zilei Dunării” în 
data de 29 iunie 2013, în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar 
Asociaţiei de părinţi ai elevilor din cadrul Şcolii „Academician Marin 
Voiculescu”, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 
favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar Liceului 
Tehnologic Ion Barbu,din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar Şcolii 
Gimnaziale nr. 5, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar doamnei 
Dragomir Georgeta, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

nefavorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar 
doamnei Boboc Silvia, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea contractului de parteneriat cu 
Asociaţia DEKO, unitate protejată de Autoritatea Naţională pentru Persoane cu 
Handicap 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar 
domnului Micu Gabriel Mihail, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de 
Detaliu pentru „Intrarea în legalitate în condiţiile prevăzute de art.28 din Legea 
nr.50/1991 prin obţinerea autorizaţiei de construire a unei locuinţe P+M, cu 
respectarea amplasamentului unei construcţii cu destinaţia locuinţă desfiinţată 
cu autorizaţia de desfiinţare 52/01.11.2010, conform stadiului fizic şi masurilor 
dispuse in procesul verbal de control I.S.C. 102/22.08.2012”, pe un teren situat 
în Municipiul Giurgiu, strada Stupilor, nr.21 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 
de 5.000 lei, domnului Toma Constantin, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu  sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 
de 3.000 le, domnului Stoenaş Marin, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgenţă 
domnului Iancu Dorel, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
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Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 
de 2.000 lei, doamnei Voiculescu Mariana, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 
de 7.000 lei, doamnei Dinaci Teodora Manuela, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 
de 2.500 lei, doamnei Gherman Rodica, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgenţă 
domnului Cojocaru Ion, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 
favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 
de 2.000 lei, doamnei Bora Claudia Ileana, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 
de 4.000 lei, doamnei Nistor Elena, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgenţă pentru 
Asociaţia „22 Decembrie” Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? 3 voturi 
împotrivă. Abţineri? 1 abţinere. 

 
Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 
de 15.000 lei, Sindicatului pentru o Administraţie Performantă Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 
favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena: Comisia de învăţământ a acordat aviz nefavorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 
abţinere. 

 
Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea majorării capitalului social al 
Societăţii Comerciale CENTRALA TERMICĂ GIURGIU S.A. 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Banii se strâng greu la bugetul local, 

suntem într-o situaţie destul de grea cu starea economiei şi cu plata contribuţiilor, nu din 
vina celor de la executiv, ci asta este. În condiţiile în care există această situaţie, nu ştiu 
dacă v-au informat corect colaboratorii, până în momentul de faţă s-au efectuat plăţi de 
900 milioane lei vechi, mai venim cu o majorare de 890 milioane şi mai venim la 
capitolul cu două rânduri mai jos, cu încă o finanţare de 1 miliard 900, deci, total avem 
circa 3 miliarde lei vechi daţi către această societate. În momentul în care faci un efort 
financiar trebuie să ai şi un efect. Practic la această dată, societatea nu are nici un venit 
realizat şi nici în perspectiva imediată, a băga nişte bani pentru a lua mănuşi, 
prelungitoare de prize şi alte lucruri din astea, cred că nu e nici oportun, nici eficient.  

Aş vedea problema aici ca să vă prezinte conducerea acestei societăţi un program 
cu veniturile previzibile a se realiza. Propun ca din capitalul pe care i l-aţi dat să realizeze 
următoarele venituri şi să fie într-o capacitate de plată, nu să trăiască permanent din 
subvenţii, ajutoare şi majorări de capital. Practic această societate nu ne-a prezentat, noi 
am cerut şi domnul Stanciu le-a cerut, o gândire, cu ce au previzionat a fi realizat, pe date 
certe, de nişte contracte, într-o perspectivă. Nu ne-a fost prezentat, a băga banii acum 
însă, practic ce se întâmplă cu aceşti bani care s-au dat, s-au folosit doar la salarii, efecte 
pe venituri, nu. Zic că ar fi bine să amânăm acest punct de pe ordinea de zi şi să facem o 
analiză cu această societate, cu tot ce înseamnă societăţi în care Primăria este principalul 
acţionar şi să vedem ce se întâmplă. A arunca încă 2 miliarde şi ceva în această societate 
înseamnă cum ai da cu piatra într-o fântână să vezi dacă se aude ceva. 

Aş vrea să ne prezinte la următoarea şedinţă ce contracte urmează a fi realizate, ce 
valoare au acestea şi dacă costurile care atrag realizarea veniturilor creează un profit. În 
mod normal, cum foarte bine ştiţi domnule primar, politica şi strategia primăriilor din 
Europa şi din alte părţi, ca acolo unde au probleme, e să-şi atragă un agent economic care 
nu-l costă nici un leu. Personal, nu sunt de acord cu continuarea finanţării acesteia, atâta 
vreme cât nu am o situaţie certă în care să am un loc de venituri şi partea de efort. Vreau 
să văd efectul care se va realiza cu ce efort se prezintă, nu doar plata salariilor 
contabililor, directorilor şi celorlalte. Vă mulţumesc! 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Cred că povestiţi un film care rula în urmă cu un 
an. Nu cred că m-aţi auzit pe mine vreodată, chiar dacă Consiliul Judeţean ne-a repartizat 
cea mai mică sumă care a fost repartizată unui municipiu, doar 10 miliarde, când puteam 
să primesc bani mult mai mulţi. Şi nu cred că m-aţi auzit pe mine spunând: în momentul 
ăsta închid, dau oamenii afară sau nu continui programul de investiţii că nu am bani. 
Oamenii m-au pus aici ca să găsesc surse şi după cum aţi observat câte ajutoare sociale şi 
sprijine financiare am acordat, denotă şi până la urmă, o anumită sursă de bani pe care am 
identificat-o. Să ştiţi că la capitolul încasări din venituri proprii, impozite şi taxe stăm cel 
mai bine din toţi anii. Mediul de afaceri în Giurgiu funcţionează mult mai bine şi nu mi se 
datorează numai mie, se mişcă ceva. Am primit cote de venituri mult mai mari decât le 
primeam şi au fost cazuri când am primit şi 200%. Lucrurile se mişcă, banii aceştia se 
investesc în anumite lucruri care se vor vedea, investiţii care se vor vedea într-un viitor 
apropiat.  

Aş vrea să vă întreb cum aţi votat când am infiinţat această societate? Aţi votat 
pentru. Care a fost obiectul de activitate al societăţii? De a prelua activul care ni l-a pus la 
dispoziţie Consiliul Judeţean, de a prelua Uzina Termică, Centrala termică şi de a o 
înregistra. A avut doar personal care să se ocupe cu inventarierea, cu luarea de gestiune şi 
cu evidenţa şi cu bunul mers al acelor utilaje care au venit în proprietatea Consiliului 
Local. În urmă cu o lună – două, tot prin Hotărâre a Consiliului Judeţean ni s-au pus la 
dispoziţie toate reţelele de transport primar din Giurgiu. Asta înseamnă iarăşi muncă de 
inventariere, de evidenţiere a lor, de a vedea stadiul fizic al acestora, până la urmă utilaje 
şi investiţii pe care le-am luat, până la urmă, bunuri pe care le-am preluat. Oamenii 
aceaştia asta au făcut în această perioadă, ceea ce v-am spus. Ce vrem să facem?  

Este iniţiativa dumnealor, fiindcă la un moment dat au zis: am terminat treaba asta. 
O să începem să facem o gândire vis-a-vis şi se lucrează, să ştiţi, şi cu firmă de 
consultanţă, o gândire privind realizarea unui proiect european pentru înlocuirea tuturor 
conductele din Giurgiu, cu conducte fiabile. Care va fi scopul? Reducerea costurilor, 
fiindcă până la ora actuală avem aproape 29%, 27% nu ştiu cât avem, pierderi pe traseu şi 
de transport şi de producţie. Avem o gândire dar nu putem lua şi este bine că depunem 
proiectele, mai durează, fiindcă vom şti ce se va întâmpla cu acele centrale în cogenerare. 
Este o investiţie privată pentru obţinerea de energie termică şi electrică din biomasă - 
paie. Sunt acele proiecte care le-am aprobat, realizarea unor centrale termice în 
cogenerare cu biomasă – lemn şi de abia după ce avem aceşti producători de energie 
termică vom şti să redimensionăm conductele pentru a avea pierderi cât mai mici. 

Dânşii au venit, fiindcă considerau că activitatea aceasta poate să meargă de aici şi 
au zis: suntem ingineri, suntem oameni care vrem să facem ceva, nu vrem să stăm acolo, 
să înregistrăm nişte hârtii şi să ne luăm banii. Din iniţiativa dumnealor au venit şi au zis 
că dorim să ne autorizăm ca să putem efectua prestări de servicii către Asociaţii de 
locatari şi către blocurilor aparţinând fondului locativ al Primăriei şi să facă acele 
intervenţii pentru care noi plătim către alţi operatori economici, plătim această 
contravaloare. De aceea este nevoie pentru dumnealor să-şi creeze o bază materială ca să 
facă această activitate. Ei cer această mărire de capital nu să-i consume în continuare 
pentru a-şi lua salariile, ei vor să muncească pentru acest lucru.  
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Vine perioada de vară, pot face racordări pe orizontală cu bani mai puţini, pot face 
intervenţii, verificări ale contoarelor, atât la blocurile Primăriei cât şi la celelalte asociaţii 
şi pentru care să primească venituri. Să nu credeţi că acele venituri sunt exact să le dăm, 
dar oricum eram obligaţi să le găsim sursele financiare ca să-i ţinem în continuare dacă 
tot i-am aprobat, fiindcă le-am dat decât gestiunea. Avem serviciul de furnizare a energiei 
termice, un serviciu public dat prin contract de concesiune unui operator privat, această 
societate a fost făcută tocmai ca să preia aceste active şi să aibă gestiune asupra lor. Nu 
era societatea aceasta, le prelua Primăria şi trebuia să angajeze personal ca să aibă grijă de 
ele. Deci tot erau angajaţi, tot salarii dădeam. Să nu transmitem ideea că i-am ţinut acolo 
şi îi ţinem şi îi plătim şi ei nu fac nimic. Până la urmă acesta este mandatul pe care i l-am 
dat. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: După cum aţi observat toţi colegii din 
sală v-au susţinut proiectele care au fost exprimate şi de bună credinţă, nimeni nu a spus 
să punem beţe în roate. Nu cred că s-a manifestat de la începutul mandatului şi până 
acum, cineva din colegii noştri care să fi zis că este Gică contra. Şi în cazul ăsta, noi am 
susţinut această înfiinţare, dar aici s-a ajuns la un punct cu două sensuri, de la societatea 
aceea care era să gestioneze, să păzească, să aibă grijă de patrimoniu, s-a ajuns la un 
hibrid de societate, de extindere a mandatului, aceea de a fi unitate productivă.  

Ori întrebarea şi discuţia pe care am avut-o noi la Comisia de buget, a fost bine, 
trecem şi vă extindem şi această activitate. Dar ce efect va avea în momentul în care 
băgăm încă 2 miliarde şi jumătate, în voi? Băgăm încă 2 miliarde şi ceva în această 
activitate, trebuie să-şi creeze un echilibru economic, băgăm în mănuşi, pufoaice.  

Deci, la această activitate, domnule primar, este corect ca, conducerea să ne 
prezinte o gândire, asta este componenta de evidenţă pe care o facem şi o ţinem şi ne 
finanţaţi voi, că v-aţi angajat să ne înfiinţaţi, iar altă componentă-i cumpărarea de obiecte 
inventar, mijloace de producţie şi altele, care atrag după sine efecte economice în venituri 
şi alte cheltuieli. În aceste condiţii noi nu avem nimic împotrivă să mărim capitalul, să 
finanţăm, să subvenţionăm, să facem în aşa fel încât scăzând partea de evidenţă care o au 
şi pentru care a fost înfiinţată, să fie într-o stare de echilibru, nu să înregistrăm pierderi. 
Asta a fost întrebarea şi cerinţa, nu a fost nimic altceva, pentru prima parte de înfiinţare 
nu am avut nici o problemă, a doua parte legată de activitatea economică în sine, noi la 
comisie am solicitat să ni se prezinte o gândire, nu ni s-a prezentat, care sunt veniturile 
estimate şi care sunt cheltuielile. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu cred că discutăm acum doar de mărirea de 
capital. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Unde aţi văzut dvs. 2 miliarde şi ceva? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Asta am spus şi eu. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Dacă eraţi atenţi, eu m-am exprimat, cu 

câteva rânduri mai jos se aprobă bugetul şi la buget este prevăzut să fie majorat cu 1 
miliard 930 milioane. Eu am spus, ca să nu mai revenim. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acea sumă de care ziceţi dvs. este exact 
contravaloarea prestărilor de servicii pe care le vor face către Primărie. Noi nu le dăm, le 
prevedem că vor face pentru blocurile Primăriei, pentru lucrările pe domeniul public al 
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Primăriei. Ei au preconizat că le vor face şi noi am creat prevedere bugetară. Or să vină 
să-şi facă lucrări, să repare, pe blocurile Primăriei şi atunci noi trebuie să le plătim şi sunt 
exact prevederile bugetare care le vor face pentru acest lucru. Ei vor avea ca venituri, 
oricum cheltuielile acelea ale Primăriei, oricum le făceam cu alţii, oricum erau prevăzuţi 
ca şi ..... Oricum varianta aceea că dacă lucrăm cu un agent economic, costă mai puţin, e 
relativ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Alte discuţii? 
Domnul consilier Velicu Florian: Sunt membru A.G.A. la această societate, în 

urmă cu câteva zile am avut şedinţă, am solicitat domnului director general să ne prezinte 
celor din AGA şi Consiliului Local, ţintele pe care le-a stabilit la această societate şi 
unităţile de timp în care-şi doreşte să le atingă, pentru a înţelege mai bine despre ce este 
vorba. Mai devreme s-a expus ceva similar. Asta pe de o parte, ţinând cont de mărirea de 
capital de 89 de mii de lei, aş avea o obiecţiune. Avem aici o listă în care se distribuie 
fiecare sumă din aceşti 89 de mii de lei, o listă de investiţii. Aş dori să fac un 
amendament la punctul acesta de pe ordinea de zi şi să se supună la vot cu acest 
amendament: „banii se vor duce numai pe contravaloarea bunurilor din această listă din 
anexa proiectului de hotărâre”. 

Domnul secretar Roşu Petre:  Dacă vreţi să precizăm expres, anexa de asta este 
ataşată. 

Domnul consilier Velicu Florian: Ar fi bine să se precizeze. Şi vis-a-vis de prima 
întrebare, vreau să-mi răspundă domnul director. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am să vă dau scris exact, să vă fundamentez, e 
greu să vă spun în momentul acesta un punct de vedere. O să vi-l dea la şedinţa 
următoare. 

Domnul consilier Velicu Florian: Eu am solicitat săptămâna trecută ca până la 
şedinţa de Consiliu să ne prezinte această informare, nu au făcut acest lucru. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Lucrurile acestea trebuia să le facă cu executivul. 
Domnul consilier Dinu Ionel: L-am auzit mai devreme că vorbea despre strategia 

energetică a municipiului Giurgiu. Părerea mea e că trebuie să luăm în calcul ceea ce am 
votat anterior acestei şedinţe şi am aprobat de principiu, acele proiecte de construire a 
unei centrale în municipiul Giurgiu. E cale lungă. Ar trebui ca dvs., executivul să găsiţi o 
posibilitate, de a găsi o strategie energetică la nivelul municipiului Giurgiu. Mai devreme 
spuneaţi despre pierderi, eu cunosc foarte bine situaţia pentru că am fost vicepreşedintele 
Consiliului Judeţean şi chiar am lucrat împreună cu domnul Cepraga care se pricepe.  
Sunt de acord cu această societate.  

M-am hotărât să cer executivului un plan strategic de modernizare, a investiţiilor 
din municipiul Giurgiu, care până acum nu s-a prezentat.  Părerea mea e că se merge din 
aproape în aproape şi  nu este bine, trebuie să avem un plan bine determinat şi 
fundamentat, adică să ştim ce avem de făcut pe următorii trei ani. Iată că a trecut un an de 
când am intrat cu toţii în mandat. Eu, personal ca şi consilier local, nu sunt mulţumit de 
ceea ce s-a întâmplat în municipiul Giurgiu. Îmi cer scuze că, poate eu nu ştiu şi s-a 
întâmplat minuni şi s-a construit vreo minune în municipiul Giurgiu. Cer ca în 
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următoarele şedinţe de Consiliu să ne prezentaţi strategia dvs. de modernizare a 
investiţiilor pe municipiul Giurgiu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Veţi primi domnule consilier şi această strategie. 
Dacă aţi locui în Giurgiu, aţi vedea schimbările. Au fost finanţate şi modernizate anul 
trecut şi anul acesta patru puncte termice, cunoaşteţi lucrul acesta. Este pe proiectul 
naţional de termoficare 2009-2013, s-a prelungit până în 2016, vom mai merge în 
continuare cu aceste modernizări, găsim şi alte surse, dar veţi primi, personal vă voi da 
această strategie. 

Domnul consilier Ilie Clement: Aş vrea să fac o precizare, uitându-mă la anexă, 
constat că mai mult din jumătate din bani înseamnă procurare de maşină şi calculatoare. 
Mi se pare exagerat de mult, nu zic că nu e necesar, dar atunci când omul este sărac se 
mulţumeşte cu ce îi dă Dumnezeu.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Au nevoie de o maşină. 
Domnul consilier Ilie Clement: Una scoasă la licitaţie de la Direcţia de Finanţe, nu 

se găseşte? 
Domnul secretar Roşu Petre: Art.1 se completează cu: „Suma respectivă se va 

folosi exclusiv pentru achiziţionarea obiectelor prevăzute în anexa care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre.” 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat cu amendamentul făcut. Cine este pentru? 19 voturi 
pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul Spoială Slav Gheorghe). 

 
Punctul 26: proiect de hotărâre privind constatarea dreptului de proprietate 
privată a unor terenuri situate în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 
caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a terenului în 
suprafaţă de 77,54 mp., situat în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 
favorabil, cu următoarea menţiune – chiriaşul actual să dea o declaraţie notarială din care 
să rezulte că renunţă la contractul de închiriere la data licitaţiei şi nu are pretenţii de orice 
natură economică în cazul în care nu este declarat  câştigătorul licitaţiei de concesiune. 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Este acelaşi lucru pe care l-am cerut şi la Billa. 
Domnul secretar Roşu Petre: Este amendament de caiet de sarcini. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 
caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a terenului în 
suprafaţă de 44,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil, cu următoarea menţiune – chiriaşul actual să dea o declaraţie notarială din care 
să rezulte că renunţă la contractul de închiriere la data licitaţiei şi nu are pretenţii de orice 
natură economică în cazul în care nu este declarat  câştigătorul licitaţiei de concesiune. 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 
caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a terenului în 
suprafaţă de 275,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil, cu următoarea menţiune – chiriaşul actual să dea o declaraţie notarială din care 
să rezulte că renunţă la contractul de închiriere la data licitaţiei şi nu are pretenţii de orice 
natură economică în cazul în care nu este declarat  câştigătorul licitaţiei de concesiune. 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 
gratuită a bazinului de înot de la Tabăra de elevi „Stejarul”, către GIURGIU 
SERVICII  LOCALE  S.A. 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Ce se va întâmpla, care-i finalitatea, 

domnule primar?  
Domnul primar Barbu Nicolae: Sincer, părerea mea, o ştiţi de demult. Acea 

investiţie nu-şi va găsi rentabilitatea, nici Tabăra Stejarul în care s-au investit 10 milioane 
de euro, nu-şi găseşte rentabilitatea, nici măcar acest bazin de înot. Dar atât s-a bătut 
monedă că vreau să desfiinţez ceea ce a făcut celălalt, încât am zis, fie  şi un lup mâncat 
de oaie, o să o dăm serviciului nostru să o aibe în administrare. O vom termina şi o vom 
da să o administreze această societate, să vedem până în toamnă ce se întâmplă. Câţi bani 
strângem, cât am dat pe tot ce înseamnă substanţe, tot ce înseamnă curăţare.  

Vă spun din experienţă, nu va fi rentabilă. Este o locaţie departe de Giurgiu, este o 
locaţie în pădure şi doar în zilele foarte călduroase se vor duce acolo. Teama mea mare, e 
că vor fi ţânţari şi în pădure vor fi ţânţari, nu cred că va găsi o finalitate economică sau 
rentabilitate economică. Dar am zis, anul acesta încercăm şi vedem, dacă nu, vom vedea 
la anul, vom vedea, vom veni în faţa dvs. cu date certe, dacă o ţinem acolo, că se poate 
muta, costurile nu sunt foarte mari. Ştiţi ce se întâmplă, e un lucru făcut, dacă îl ţii fără 
apă şi fără tot ce este, se strică. Este un lucru făcut fără să fie, este o problemă să fie 
trecută această piscină în circuit public, fiindcă piscinele de circuit public au zidurile 
betonate şi faianţă sau ceva, acesta este un sistem de piscină de curte care are un liner, un 
cauciuc, care se prinde de marginile piscinei, nu lipit, ci prin vacuum. În momentul în 
care se duce vreun copil şi taie un pic, uşor, uşor va intra apă, uşor, uşor se va întâmpla să 
se strice. Nu este destinat prin însăşi construcţia ei circuitului public, nici măcar pentru ce 
a fost gândit. Ca să nu mai spun de cele două centrale 45 de kw de încălzit apa şi ca să nu 
mai spunem că nu avem canalizare să vărsăm apa şi am încheiat cu acest lucru, dar 
trebuie să o ducem mai departe. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, în filosofie există 
principiul ca să faci un lucru bun, nu trebuie să strici alt lucru. Părerea mea e că va trebui 
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mers pe etape, în prima etapă – dacă consideraţi că nu e rentabil, de a fi scoasă la licitaţie, 
spre concesiune sau închiriere şi în etapa a doua – să procedeze la cealaltă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să vedem ce se întâmplă în această vară. Eu cred 
că maxim în câteva săptămâni ea va fi finalizată, până la urmă va fi terminată investiţia. 
Se vor aface nişte alei, se va face o amenajare în jurul piscinei ca să poţi să pui şezlonguri 
şi se va pune în circuit şi vom vedea ce se întâmplă. 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 31: proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local 
nr.239 din data de 29 septembrie 2011 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică cu strigare a unui spaţiu situat în incinta clădirii Direcţiei de Evidenţă a 
Persoanelor 

 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. Cred că este punctul numărul unu în istoria Primăriei ca număr de metri pătraţi, 
această închiriere. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a unui teren 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 
Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Dacă la întocmirea caietului de sarcini 

sau a suprafeţei s-a ţinut cont că pe acest teren sunt capacităţi energetice. Legea nr.325 la 
art. 5 defineşte zonele de protecţie şi siguranţă pentru capacităţi energetice.  Nu trebuie să 
uităm că pe acolo trec conductele de transport şi care conform Ordinului 49 al ANRE 
care aprobă norma tehnică pentru înregistrarea zonelor de siguranţă, trebuie să avem pe o 
parte şi pe alta a reţelelor de transport de gaze – 10 metri de la un capăt la altul. Am putea 
face un parc acolo. Dacă s-ar planta nişte pomi ar fi ceva, eu nu sunt de acord. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu avem voie nici să punem pomi? 
Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Nu avem voie. În al doilea rând, nu este 

vorba de nici o salcie energetică, este o greşeală de dactilografiere, este vorba de plantaţie 
ecologică şi nu energetică. Eu cred că după trei ani de zile, această vale a lui Gheorghiţă 
va fi un şantier în toată regula pentru că perioada de creştere pentru primele plantaţii este 
de trei ani, după se taie, va fi acolo un du-te - vino, va fi în continuu şantier. 

Părerea mea este, că acolo putem face mai degrabă un parc, ţinând cont şi de cea ce 
am spus în prima parte a discuţiei. Dacă s-ar planta pur şi simplu nişte pomi, fără să 
desfăşoare o activitate comercială, că asta este o activitate comercială, ar fi ceva. Dar aşa? 
Eu, unul, nu sunt de acord. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este un teren între căi ferate, avem cale ferată pe 
toate părţile şi nici o cale de acces. Există o potecă pe care o folosesc foarte mulţi, s-a 
deschis ca şi drum pe partea Mărăşeşti. Este o iniţiativă care până la urmă pune în valoare 
un teren, nu câştigăm mulţi bani, dar rămâne o oază verde. Am făcut noi curăţenie, dar tot 
este un loc al nimănui. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Drumul de acces pe unde se va face? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Drumul de acces este peste calea ferată.  
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea avizului de principiu în 
vederea asocierii Municipiului Giurgiu cu Societatea Comercială ANTENA 3 
S.A. - parte INTACT MEDIA GROUP şi Asociaţia „THE ROTARY WOMEN 
CLUB” Giurgiu, pentru realizarea unui proiect de interes public 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 
Domnul consilier Dinu Ionel: Mă surprinde parteneriatul, dar să vedem ce efecte 

crează? 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Vă aşteptăm sâmbătă când vom demara construcţia 
acelui centru social de zi. Aveţi în faţă acest flyer. La iniţiativa grupului Antena 1 – 
Antena 3 a fost lansată Campania “Copiii nu sunt invizibili” dedicată strângerii de 
informaţii şi pornirea unei iniţiative legislative privind modalităţi mult mai simple de 
înregistrare a copiilor care nu au identitate, care nu au certificate de naştere. Au găsit 
foarte multe cazuri în ţară şi deja cele trei amendamente, spuneau astăzi, cei de la Grupul 
Intact Media, au fost aprobate de către  Parlament şi  urmează să apară hotărâre legală în 
acest sens.  Despre ce este vorba, până la o lună pot să-şi declare copii, doamna director 
mă poate corecta dacă greşesc. 

 Doamna director Ciobanu Carmen: Naşterea se înregistrează în 15 zile, până într-
un an cu aprobarea primarului, după un an, prin instanţa judecătorească. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Procedura era foarte greoaie, după un an rămân 
foarte mulţi copii care nu sunt înregistraţi, iar după un an când îi spuneai să se ducă la 
judecătorie, nu-l mai înregistra deloc. Sunt cazuri şi mass-media a prezentat aceste cazuri, 
de copii care au făcut copii. La 17-18 ani au dat naştere unui copil care el ca părinte nu 
era înregistrat şi nu putea la rândul lui să-şi înregistreze copilul.  

În urma acestei campanii municipiul Giurgiu a fost ales, ca împreună cu Grupul 
Intact Media, cu un ONG,  să construim un centru de zi pentru copii defavorizaţi.  Am 
identificat acest spaţiu la Liceul de Marină care avea ca destinaţie – bloc de garsoniere 
pentru profesori.  Avem acceptul Inspectoratului Şcolar să-l transformăm în Centru social 
de zi. Toată construcţia se va realiza prin sponsorizări, prin acţiuni benevole, prin 
voluntariat. 

Sâmbătă este Ziua Copilului şi avem foarte multe acţiuni în oraş. Totodată cu 
ocazia acestei zile va demara, începând cu ora 1100, construcţia acestui Centru social de zi 
pentru copii. Vor fi foarte multe acţiuni, iar acţiunea aceasta cu a dona 1 leu, a plăti o 
cărămidă pe care îţi poţi trece numele, este menită până la urmă să-i solidarizeze pe 
oamenii din Giurgiu, să-i sensibilizeze.  

Aş dori pe această cale să vă adresez invitaţia, nu numai de a participa ca şi 
consilieri, de a participa şi ca voluntari la această acţiune. Este o iniţiativă lăudabilă, i-am 
mulţumit Grupului Intact că au ales şi municipiul Giurgiu.  Sper ca la anul viitor când se 
va finaliza această investiţie să fim cu toţii prezenţi şi până la urmă să-i dăm acestei 
clădiri destinaţia de care Giurgiu are nevoie. De a asigura copiilor cu probleme un Centru 
social unde să meargă, să-i luăm dimineaţa de acasă cu un microbuz, să-i ducem în acest 
centru, să mănânce o mâncare caldă, să se joace cu ceilalţi într-un mediu civilizat, să 
servească masa de prânz, să doarmă, iar seara să-i ducem în mediul lor, acasă, la familie. 
Discutăm de preşcolari, să luăm şi şcolarii să-i ducem la şcoală, să-i luăm de la şcoală, să 
serevească masa, să se odihnească, în sistem after school şi până la urmă să dăm o şansă 
acestor copii, dar în mediul lor natural. Discut de copii din familii monoparentale, despre 
copii cu părinţii plecaţi în străinătate, copii ai căror părinţi nu mai au serviciu. Le dăm o 
şansă, o şansă egală cu ceilalţi. Iniţiativa este lăudabilă şi aş vrea să o tratăm cu respectul 
cuvenit şi până la urmă cu suportul necesar finalizării lui. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Este o iniţiativă bună, nu ştiu dacă aveţi o situaţie a 
copiilor cu probleme din municipiu. Văd că se fac eforturi destul de mari pentru a se crea 
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acest centru social, părerea mea e că avem Tabăra Stejarul şi putem să facem ceva mult 
mai deosebit acolo, ca să nu mai fie suspiciuni. Eu, unul sunt suspicios de ceea ce se  
întâmplă cu Tabăra Stejarul. În viitor mă voi pronunţa şi la ceea ce se întâmplă la Tabăra 
Stejarul. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Vreau să vă felicit pentru această acţiune 
care pentru Giurgiu reprezintă o rezolvare la multe probleme pe care le au aceşti copii. La 
proiectul de hotărâre, la art.3 este prevăzut că: „contractul cadru de asociere va fi supus 
spre aprobare Consiliului Local”. Practic eu am înţeles că dvs. deja aţi demarat 
activitatea, dar trebuie procedat şi la funcţia cadrului legal ca acel contract de asociere să  
preceadă acţiunile care angajează fonduri şi alte decizii importante să fie supus 
Consiliului Local. Vă felicit şi cred că va fi o acţiune bună, acţiune care după cum aţi 
văzut, acest fenomen este în toate oraşele şi este bine că apare şi Giurgiu. Este o treabă 
bună şi noi, consilierii vă vom sprijini. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Un draft de contract avem, urmează să stabilească 
şi juriştii celelalte lucruri. Municipiul Giurgiu pune la dispoziţie locaţia, pune la 
dispoziţie până la urmă stadiul fizic al acelei construcţii, iar toate fondurile pentru 
construcţie vor fi sub formă de sponsorizări, voluntariat. Dacă vreodată se va junge într-
un impas, nu vreau să vorbesc cu păcat şi o să fie nevoie de o susţinere ca să terminăm, 
eu am convingerea că intrând în această alianţă cu Grupul Media care este o forţă în a 
promova anumite activităţi, cred că nu va fi nevoie. Noi nu avem buget pentru această 
acţiune, neavând buget nu putem angaja nici o cheltuială. Orice cheltuială care se va face, 
se va veni în Consiliu, nu trebuie să existe nici o temere din acest punct de vedere. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Rotary  ce rol are? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Ne trebuia un ONG fiindcă nu am vrut nici noi, 

Primăria, nici Grupul Intact Media să strângă banii şi am luat un partener, un ONG. Mi-a 
fost foarte greu să găsesc un ONG fiindcă toate ONG constituite în oraş sunt constituite 
pe partid sau pe structură familială şi exista temerea să se spună că au luat banii şi din 
acel moment orice acţiune a noastră se prăbuşea. Am preferat să găsesc această asociaţie 
Rotary Women Club, este asociaţia soţiilor, prietenele de rotarieni, este o organizaţie 
numai de femei şi în această asociaţie sunt oameni de afaceri, sunt din toate categoriile 
sociale, dar persoane care au realizat şi au demonstrat ceva. Ultima realizare a acestei 
organizaţii a fost reparaţia şi modernizarea a două rezerve de la Secţia de pediatrie – 
Spitalul Giurgiu. Sunt făcute din fonduri private, din fondurile lor, din sponsorizări. Este 
asociaţia care are ca şi domeniu de activitate strict într-ajutorarea persoanelor. Dacă 
Clubul Rotary îşi îndreaptă atenţia asupra excelenţei în fiecare domeniu, Clubul de femei 
merge exact acolo unde doare mai mult societatea, adică pe asistenţă socială, pe ajutoare 
materiale, pe susţinerea cazurilor defavorizate. 

Am considerat şi cei de la Antena 3 au fost de accord, ca această structură, pot să 
spun mai mult decât independentă şi cu o notorietate, credibilitate bună, să facă parte din 
acest proiect. Ei se vor ocupa şi de administrarea acestui centru fiindcă munca grea va fi 
peste un an. Acum îl construim, strângem bani şi îl construim, dar peste un an trebuie să-l 
administrezi, trebuie să aduci copii, trebuie să angajezi educatoare, pe voluntariat, trebuie 
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să le dai de mâncare, trebuie să te ocupi de copii, trebuie să strângi fonduri. Nu este 
simplu şi cheltuielile nu sunt mici 

Domnul consilier Dinu Ionel: Ştiu că dvs. sunteţi membru al Clubului Rotary. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Nu sunt în conflict de interese, sunt bărbat, acela 

este un club de femei. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Poate soţia dvs. face parte din acest club. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Nu sunt fonduri publice. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 35: proiect de hotărâre privind  aprobarea modificării şi completării 
Actului Constitutiv al Societăţii Comerciale PAZĂ PUBLICĂ GIURGIU S.A. 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea listei de aşteptare sau 
staţionare a taxiurilor în Municipiul Giurgiu şi a cazierului de conduită 
profesională 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aici domnule primar înregistrăm multe 

lucruri, în toată istoria s-a înregistrat de a nu respecta taximetriştii, de a nu respecta 
obligaţiile de taximetrist. Eu aş vrea să fac o referire, în primul rând că aici sunt stabilite 
un număr de 31 de puncte pentru taximetre unde să staţioneze. Ori, cum am stabilit la 
farmacii care dintre ele este de serviciu, este corect şi aici să se stabilească ce puncte de 
taximetru să funcţioneze. Sunt unele puncte, cred că mai mult de o treime din puncte, 
care nu au niciodată nici un taxiu, pe Portului, la Penitenciar şi multe altele, unde practic 
s-au aprobat acele puncte şi nu există taximetre.  
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Mai sunt fenomene pe care domnul Ovidiu le ştie, unde taximetriştii merg în 
staţiile de autobuz şi iau clienţii. Este bine de avut în vedere ca această asociaţie să înveţe 
că are şi obligaţii, deci acolo unde sunt probleme să găsească un mod de sancţionare vis-
a-vis de nerespectarea obligaţiilor din protocol. Vă mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Găsisem o soluţie la ceea ce aţi spus dvs., aşa este. 
Sunt câteva puncte unde nu se duce nimeni. Nu în toate staţiile găseşti taxiuri şi aţi văzut 
acest lucru prin locurile în care v-aţi plimbat. Putem face altceva, dar teama mea este că 
dacă punem o pancartă, o să o fure. O să spunem pe pancartă: loc pentru taxi şi pentru 
comenzi sunaţi la dispecer, dar intrăm în poartea cealaltă, intrăm în legea concurenţei. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Este vorba de disciplină. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar 
domnului Dândăreanu Ionel, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 
Doamna consilier Dinu Elena:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului de 
venituri şi cheltuieli pe anul 2013 şi a Listei de investiţii aferente 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 
abţinere (domnul Spoială Slav Gheorghe). 

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 
centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii şi subvenţii pe anul 2013 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 40: proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 
Consiliului Local al Municipiului Giurgiu pe perioada iunie 2013 – august 2013 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Propuneri, vă rog. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Propun pe domnul Popazu Liviu. 
Domnul consilier Ilie Clement: Alte propuneri? Dacă nu mai sunt propuneri, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat cu propunerea făcută. Cine este pentru? Împotrivă? 
Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 41: proiect de hotărâre privind reglementarea regimului juridic al 
lucrărilor de investiţii „Campus şcolar Tudor Vianu” Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 42: proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii dintre municipiul 
Giurgiu, Consiliul Judeţean Giurgiu şi unităţi administrativ-teritoriale din 
judeţul Giurgiu, în vederea implementării „Proiectului REGISTRUL AGRICOL 
GEOSPAŢIAL GIURGIU 1 – RAGIS 1” 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Aş vrea să-l luăm ca un aviz de principiu, 

având în vedere că există o prevedere bugetară.  
Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, noi votăm asocierea. 
Domnul secretar Roşu Petre: Avizul de principiu nu înseamnă asociere. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă se aprobă asocierea municipiului, după ce 

aprobaţi ca să accesăm 1 milion şi jumătate de euro, este primul pas ca să plece mai 
departe către Ministerul Informaţiilor şi ca să poată deveni eligibil. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Atunci nu este valabil art.5 din proiectul 
de hotărâre, după cum spuneţi dvs.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Va finanţa, nu finanţează. În mometul în care 
devine eligibil acest proiect şi ne anunţă că e ok, în momentul acela creem buget. 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Aceasta este procedura. 
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Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 43: raport cu privire la rezultatele inventarierii patrimoniului 
Municipiului Giurgiu în anul 2012 
 

Domnul consilier Ilie Clement:  Discuţii?  
Nu sunt discuţii. 
 

Punctul 44: Diverse 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Probabil şi dvs. aţi luat la cunoştinţă ceea ce se 
întâmplă la Inspectoratul Şcolar al judeţelui Giurgiu. Ministerul Învăţământului a aprobat 
100 de salarii de merit, adică gradaţiile. Paradoxal, domnul inspector şef Petre Petre nu a 
făcut altceva decât să se substituie Ministerului Învăţământului şi să aprobe doar 50, în 
loc de 100. 

Domnul consilier Ilie Clement: Nu are nici o treabă Consiliul Local cu 
Inspectoratul Şcolar. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Învăţătorii din municipiul Giurgiu şi profesorii sunt 
cei care ne-au votat şi ne-au trimis aici. Nu au fost date pe merit aceste salarii ci au fost 
împărţite după bunul plac, al nimeni altuia, decât al senatorului Bădălău. 

Domnul consilier Ilie Clement: Dacă dvs. aveţi vreo bănuială, sunt atâtea organe 
abilitate ale statului la care puteţi apela. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Învăţătorii şi profesorii din Giurgiu nu s-au bucurat 
de aceste salarii, iar evaluarea a fost făcută după ureche. Vreau ca şi Consiliul Local să ia 
opinie şi totodată şi conducerea executivă a Primăriei. Vă mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Îmi pare rău că au asistat şi copii la această ieşire a 
domnului consilier. Avem alături şi aveţi la mapă o scrisoare de mulţumire a Asociaţiei 
Culturale Flori Art din Giurgiu, asociaţie pe care şi cu sprijinul dvs., prin finanţarea pe 
care am acordat-o în urmă cu două luni, dânşii s-au putut deplasa în Croaţia şi de unde au 
putut veni cu rezultate foarte bune ţinând cont de faptul că a fost un concurs mondial. 
Giurgiu a fost reprezentat cu success şi aş vrea să le mulţumesc şi eu pentru faptul că 
acolo la Porec, în Croaţia, a fluturat şi drapelul municipiului Giurgiu şi pentru asta vă 
mulţumesc mult de tot. 

Domnul Ştefan Florin – Asociaţia Culturală Floria Art: Am venit să vă mulţumesc 
pentru sprijinul acordat, pentru încrederea pe care ne-aţi acordat-o pentru cea mai mare 
competiţie mondială profesionistă de dans. Steagul Giurgiului l-am reprezentat cu 
mândrie pe cea mai mare scenă mondială competiţională. Ne-am întors cu locul patru, 
este prima noastră participare la o asemenea competiţie şi s-au întâmplat foarte multe 
lucruri bune. Nu ne-am aşteptat să fim susţinuţi de delegaţii foarte importante, am avut 
susţinerea directă a delegaţiei Serbiei, Poloniei, Statelor Unite, Africa de Sud, Bulgaria, 
Ungaria.  

Ceea ce s-a întâmplat foarte important pentru noi, este faptul că ne-am calificat în 
finală şi că am obţinut acest loc patru mondial. Am aici certificatul calificării şi diploma 
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obţinută în urma participării copiilor noştri giurgiuveni. Acest loc nu este al nostru, este 
al dvs. şi am dorit să vin personal să vă aduc la cunoştinţă, să vă informez despre această 
reuşită, este doar un început. 

 În anul 2014 ne vom prezenta cu mai multe trupe, direct în semifinale, este o altă 
reuşită a noastră. Nu vom mai trece prin atâtea filtre prin care am trecut anul acesta. La 
fel şi anul viitor, steagul municipal va fi la loc de cinste pe această scenă, la această 
competiţie foarte puternică. 

Să ştiţi, că nu a fost uşor deloc, când am pornit pe acest drum ne-am luptat cu zece 
mii de competitori mondiali. În urma semifinalelor am rămas peste două mii, în finala 
generală au fost undeva peste 800 la categoria noastră MTV Commercial. A fost foarte 
greu şi faptul că ne-am întors cu locul patru sperăm să reprezinte o reuşită atât pentru 
dvs., giurgiuveni şi inclusiv pentru aceşti copii. Pentru ei luptăm şi mergem mai departe, 
iar de acum încolo sloganul nostru va fi următorul: “Ceea ce facem pentru Giurgiu este 
un vis, noi ne dorim să devină realitate”. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Astăzi aţi aprobat două ajutoare, în multitudinea de 
ajutoare pe care aţi avut bunăvoinţa să o aprobaţi. Este vorba de doi copii care ne-au 
reprezentat tot cu cinste la un concurs muzical din Franţa, este vorba de Boboc Maria şi 
Micu Ana Mihaela. Este vorba de premiile întâi la concursul de pian de la Marseille în 
Franţa cu ocazia Concursurilor Muzicale ale Franţei. Le mulţumesc în numele dvs., în 
numele administraţiei acestui oraş pentru aceste rezultate. Felicitări! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Tot pentru copii şi pentru generaţia 
tânără - plaja pentru Giurgiu. Să încercăm măcar anul acesta, cu cheltuieli minime, să 
avem o faleză pentru locuitorii municipiului Giurgiu.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Cheltuieli minime la o plajă şi la o faleză…. 
Discutăm de două proiecte europene pe care încercăm să le promovăm dar în sesiunea 
2014 – 2020. Zona de la Canalul Sf. Gheorghe spre Vamă, aceea va fi zonă, aşa este 
trecută şi în Masterplanul Euroregiunii, aşa este trecut şi în proiectele pe care noi vrem să 
le prezentăm şi până la urmă sperăm să găsim finanţare la Bruxelles: Marina Port – zonă 
de plajă şi zonă de distracţie şi de petrecere a timpului liber în Mocănaşul. Toată zona 
aceea va căpăta, dacă vom găsi sursele şi dacă vom fi credibili prin proiectele pe care le 
depunem o altă imagine. 

Domnul consilier Ilie Clement: Avem doi sărbătoriţi pe care trebuie să-i felicităm: 
domnul consilier Măroiu Marian şi domnul consilier Bălănean Viorel. 

Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă. 
 

 Nemaifiind probleme, şedinţa se încheie la ora 1535. 
 
 

 P R E Ş E D I N T E, 
 
                     Ilie Clement                      SECRETAR, 
 
                      Roşu Petre       ÎNTOCMIT, 
 
                               Stanciu Violeta 


